
Zápis z 8. jednání VSIVZ ZMČ Praha 10, 
které se konalo dne 10/6/2019,

v radničním salonku, budova B, 5. patro 
Vršovická 1429/68

Přítomní členové výboru: dle prezenční listiny
Omluvení členové výboru: - ing. Pek Tomáš
Neomluveni členové výboru: -
Hosté z řad RMČ P10 a prac, úřadu:
Hosté z řad občanů: -
Jednání výboru bylo zahájeno v 15.00 hodin, po celou dobu jednání byl výbor usnášení 
schopný.

Program dle zaslané pozvánky:

1. Zahájení jednání VSIVZ
2. Schválení programu
3. Informace o průběhu stávajících investic
4. Diskuze, různé
5. Závěr

Popis průběhu jednání

1) Zahájení, schválení zapisovatele

Předseda výboru navrhl zapisovatelem p. Denisu Stonáčkovou.

Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0

2) Schválení předloženého programu

Panem předsedou ing. Mikolášem byl vznesen návrh na doplnění programu o bod: „informace 

o změnách ZD výběrových řízení na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné 

zeleně; úklid chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10"

Nový návrh programu:

1. Zahájení jednání VSIVZ
2. Schválení programu
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3. Informace o průběhu stávajících investic
4. Informace o změnách ZD výběrových řízení na vyhlášení veřejných zakázek: správa a 

údržba veřejné zeleně; úklid chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 

10"
5. Diskuze, různé
6. Závěr

Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0

3) Informace o průběhu stávajících investic

a) Poliklinika Malešice
na radě bude projednáván další dodatek víceprací a méněprací v celkovém součtu cca
500 ti. Kč

b) Vršovická 30/30
Projektant na změnu PD, odevzdal 31.5.2019 projekt na změnu dvou pater na byty 
Probíhá oceňování změn, dodavatel by měl odevzdat oceněný výkaz do poloviny 
června, následně bude předložen návrh na dodatek, týkající se vyvolaných změn

c) MŠ Nad Vodovodem
- práce probíhají dle schváleného HMG

d) Cíl
stavba dokončena, v současnosti se řeší poškození střešního pláště vandaly ze 
sousedního objektu

e) Rekonstrukce školní jídelny Hostýnská
- škola ukončí vyučování o týden dříve, vlastní řeko začne koncem června

f) Vzlet
- bude předložen dodatek na nej bližší jednání rady o změně povrchu podlah,

g) MŠ Nad Vodovodem - požadavek prověřit stav připojení k elektrické síti -
připravovaný hromadný nákup

h) ZŠ U Roháčových kasáren - povoleno kácení thůje OŽP, předpoklad dokončení akce 
07/2019

i) Rekonstrukce hřiště Golova probíhá bez problémů
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4) Informace o změnách ZD výběrových řízení na vyhlášení veřejných zakázek: správa a 

údržba veřejně zeleně; úklid chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10 

Pan Mikoláš podal informaci o změnách ZD výběrových řízení na vyhlášení veřejných 
zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků a svoz odpadkových košů na území 
MČ Praha 10 s tím, že přesné znění citoval z wordového souboru, který slíbil zaslat všem 
přítomným mailem po skončení VSIVZ

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 1

p. Kleslová se zdržela s tím, že neměla předem zaslanou dokumentaci ke změnám a nemohla 
se tedy s uvedeným seznámit

7) Diskuse,různě

byl vznesen požadavek na účast pana Pecánka vedoucího OŽD, na příštím jednání VSIVZ, kde 
by podal informaci o probíhající revitalizaci plochy před OC Cíl
Dále byl vznesen dotaz v jaké fázi je příprava rekonstrukce Strašnického divadla. Ing, Koucký 
podal info, že probíhá projektová příprava. Odevzdání PD by mělo být dle SoD v polovině 
srpna.

8) Závěr

Jednání bylo ukončeno v 15:50 hodin

předseda Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky ZMČ Praha 10

ověřovatel: pani uemsa 5tonacxova

tajemník: Ing. Filip Ko
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Městská 
část 
Praha 10

vr r

PREZENČNÍ listina

z jednání Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky (VSIVZ)
dne 10. června 2019 v 15:00 hodin

Ing. Ivan Mikoláš - předseda xz <
Karel Duchek

JUDr. Radmila Kleslová Xž.
Ing. Miroslav Kos Á?

Ing. Tomáš Pek 7

Doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D <ýír) bz
Mgr. Denisa Stonáčková

r

Ing. Filip Koucký - tajemník
z /-/y----------------------------

Hosté:
Příjmení, jméno Podpis


